
Rada Powiatu w Końskich

Komisja Rewizyjna

ProtokółNr 12/8/2020
wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Powiatu w Końskich

Obrady rozpoczęto 11 sierpnia 2020 o godz. 13:00, a zakończono o godz. 14:15 tego samego
dnia.

W posiedzeniu wzięło udział:

Komisja Budżetu, Rolnictwa, Zdrowia i Oświaty
Obecni:
1. Dorota Duda
2. Grzegorz Jóźwik

3. Zbigniew Kowalczyk
4. Marian Król
5. Łukasz Kubka
6. Jarosław Lasota
7. Wojciech Owczarek
8. Wiesław Skowron
9. Bogdan Soboń

10. Jarosław Staciwa
11. Beata Zbróg

Komisja Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego
Obecni:
1. Dariusz Banasik
2. LilIa Brożyna

3. Marian Domagała

4. Danuta Leśniewicz

5. Jolanta Pacocha
6. Paweł Pękala

7. Beata Zbróg

Komisja Rewizyjna
Obecni:
1. Lilla Brożyna

2. Michał Cichocki
3. Marian Domagała

4. Dorota Duda
5. Grzegorz Jóźwik

6. Czesław Kurcbart
7. Wojciech Owczarek
8. Paweł Pękala

9. Robert Plech
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Wspólne posiedzenie Komisji Stałych Rady Powiatu otworzył i obradom przewodniczył

Wojciech Owczarek - Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa, Zdrowia i Oświaty.

Ad.2.
Przyjęcie porządku posiedzenia.

Wobec braku uwag przystąpiono do przyjęcia porządku posiedzenia.

Glosowano w sprawie:
Przyjęcie porządku posiedzenia.

Komisja Budżetu, Rolnictwa, Zdrowia i Oświaty
Wyniki głosowania
ZA: 11, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ : O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: °
Wyniki imienne:
ZA (11)
Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król, Łukasz Kubka, Jarosław
Lasota , Wojciech Owczarek, Wiesław Skowron, Bogdan Soboń, Jarosław Staciwa, Beata
Zbróg

Komisja Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego
Wyniki glosowania
ZA: 4, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (4)
Lilla Brożyna, Marian Domagała, Danuta Leśniewicz, Paweł Pękala

PRZECIW (1)
Beata Zbróg
NIEOBECNI (2)
Dariusz Banasik, Jolanta Pacocha

Komisja Rewizyjna
Wyniki glosowania
ZA: 7, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (7)
Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda , Grzegorz Jóźwik, Wojciech
Owczarek, Paweł Pękala

NIEOBECNI (2)
Czesław Kurcbart, Robert Plech

Poniższy porządek obrad został przyjęty przez Komisje Stałe Rady Powiatu.

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum.
2. Przyjęcie porządku posiedzenia.
3. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie:
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a. zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu
Koneckiego na lata 2020-2026,

b. zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2020 r.
4. Zakończenie posiedzenia.

Ad.3 .
Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie:

a) zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego na lata
2020-2026,
b) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2020 r.

Projekty uchwał omówiła Wioletta Turaiska - Główna Księgowa.

W dyskusji wzięli udział:

Radna Beata Zbróg zapytała czy zwiększenie limitu wydatków na przebudowę drogi
powiatowej ul. Młyńskiej w Końskich uwzględnione w WPF dotyczy inwestycji, która została

zrealizowana, czy zadania, które jest planowane do realizacji.

Wicestarosta Wiesław Skowron poinformował, że jedno zadanie jest powiązane z drugim,
natomiast kwota zaplanowana w WPF na realizację przedsięwzięcia dotyczy ulicy Młyńskiej.

Radna Beata Zbróg zapytała czy w związku z wydłużeniem w WPF okresu realizacji
przedsięwzięcia związanego z rozbudową Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego
w Baryczy Zarząd podjął kolejne działania czy tylko wydłużany jest okres realizacji.

Wicestarosta Wiesław Skowron oznajmił, że na tym etapie nie prowadzone są prace ,
ponieważ Zarząd ma pewne wątpliwości co do zamierzeń i projektu, ponieważ pewne rzeczy
należy zmodernizować i dlatego przesunięty został okres realizacji.

Członek Zarządu Powiatu Jarosław Staciwa wyjaśnił, że cała idea polega na tym żeby

pozyskać dofinansowanie na ten cel. Ponadto musi być wykonana aktualizacja projektu,
ponieważ jest on przestarzały, który zakłada jeszcze piece węglowe, nie uwzględniona została

również fotowoltaika, czy inne odnawialne źródła energii.

Radna Beata Zbróg zwróciła uwagę, że może w tym lub przyszłym roku należy spróbować

zmodernizować chociaż projekt żeby coś się zaczęło dziać w tym temacie.

Członek Zarządu Powiatu Jarosław Staciwa dodał, że na posiedzeniu Zarządu Powiatu
zwrócili uwagę dyrektorowi placówki, ponieważ jest stroną dla projektanta, że projekt musi
zostać zmodernizowany i wytyczne dyrektor otrzymał.

Radny Marian Król zapytał czy wszystkie gminy zadeklarowały dofinansowanie zadań

.drogowych zawartych w załączniku do WPF i czy są one na piśmie.

Członek Zarządu Powiatu Jarosław Staciwa poinformował, że wszystkie gminy złożyły

deklaracje.
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Wicestarosta Wiesław Skowron dodał, że Dyrektor ZDP rozmawiał z włodarzami wszystkich
gmm.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk zapytał czy podczas rozmów
z włodarzami proponowano więcej zadań czy tylko te które zostały uwzględnione w WPF.

Członek Zarządu Powiatu Jarosław Staciwa oznajmił, że wszystkie zadania o których
rozmawiał z Burmistrzem Radoszyc zostały uwzględnione.

Wicestarosta Wiesław Skowron poinformował, że odnośnie realizacji zadań na terenie Gminy
Stąporków osiągnięte zostało porozumienie i propozycje złożone przez Panią Burmistrz zostały

uwzględnione. Dodał, że z informacji jaką przekazał Starosta odnośnie Gminy Końskie

wynikało, że podczas rozmów problemów również nie było, natomiast dodatkowe wnioski
Burmistrz sugerował ale szczegóły zna Pan Starosta.

Na posiedzenie Komisji zaproszono Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych Stanisława

Mościńskiego.

Radny Michał Cichocki zapytał jaki jest zakres inwestycji: ulicy Młyńskiej , drogi Końskie 
Wąsosz - Czarna oraz Nałęczów

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Stanisław Mościński poinformował, że odnośnie

ulicy Młyńskiej jest opracowywana dokumentacja na odcinek od ronda do skrzyżowania z ulicą

Fabryczną, której zakres będzie obejmował wykonanie jezdni, odwodnienie i jednostronny
chodnik.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk zapytał czy będzie tam wykonane
rondo.

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Stanisław Mościński oznajmił, że na chwilę obecną

ronda nie będzie ponieważ Świętokrzyski Zarząd Dróg Wojewódzkich zażądał wykonania
dużego ronda o średnicy 90 metrów. Dodał, że po zrobieniu ulicy Młyńskiej będzie możliwość

doprojektowania i wykonanie ronda dodatkowo.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk zwrócił uwagę, że projekty nie będą

realizowane przez 10 lat tylko będą trwały 3-4 lata i takie zadania wykonywane są dla pokoleń.

Ponadto były prowadzone rozmowy odnośnie zaprojektowania tej drogi wraz z rondem dlatego
uważa, że zakres winien zostać rozszerzony.

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Stanisław Mościński dodał, że zakres zadania
Końskie - Wąsosz - Czarna od granicy miasta do miejscowości Wąsosz na długości 3960
metrów obejmuje wykonanie poszerzonej nawierzchni i utwardzenie poboczy. Natomiast
Końskie - Nałęczów obejmuje opracowanie dokumentacji technicznej na odcinek od Proćwina

do Nałęczowa oraz umiejscowienie ciągu pieszo-rowerowego jeżeli będzie miejsce.

Radny Michał Cichocki (Ad Vocem) poprosił o ponowne przeanalizowanie zakresu zadania
Końskie - Wąsosz - Czarna w celu rozważenia możliwości budowy ścieżki rowerowej.

Radny Marian Król zapytał czy na posiedzeniu ZarząduPowiatu ustalany jest zakres realizacji
poszczególnych odcinków dróg, czy jest to propozycja dyrektora ZDP przedstawiana

4



do akceptacji Zarządu oraz czy przy realizacji zadania - przebudowa drogi powiatowej
Nr 040 l T Stąporków - Smyków- Radoszyce - Włoszezowa będzie uwzględniona przebudowa
skrzyżowaniaw miejscowości Wólka o które apelował na poprzednich posiedzeniach.

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Stanisław Mościński poinformował, że zadanie
przebudowa drogi powiatowej Nr 0401 T Stąporków - Smyków - Radoszyce - Włoszezowa

obejmuje odcinek od granicy powiatu w miejscowości Budzisław do skrzyżowania w Wólce
i realizacja tego zadania nie obejmuje skrzyżowania. Dodał, że zakres był uzgadniany
na posiedzeniu ZarząduPowiatu.

Radna Beata Zbróg poparła zdanie Pana Kowalczyka i Pana Cichockiego ponieważ drogi,
które będą realizowane z dofinansowaniem z Funduszu Dróg Samorządowych są "perełką",

która nie zdarzała się wcześniej i powiat miał problemy z budową dróg. Wspominając

o otwarciu ronda na skrzyżowaniu ulic Zielonej i Młyńskiej zwróciła uwagę, że jeżeli

w dalszym ciągu tej drogi powstanie zwykłe skrzyżowanie to będzie powodowało

wstrzymywanie ruchu. Dodała, że droga Wąsosz - Czarna jest to bardzo uczęszczany ciąg

rowerowy i jeżeli powstanie na tym odcinku nowa nawierzchnia to dla rowerzystów będzie

to "droga śmierci". W związku z tym uważa, że jest okazja żeby się temu przyjrzeć

i przeprojektować. Zapytała co oznacza, że jeśli będą takie możliwości to powstanie ciąg

pieszo-rowerowy i od czego to zależy.

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Stanisław Mościński oznajmił, że od posiadania
gruntu i być może będzie zastosowane rozwiązanie, że ścieżka będzie przy jezdni lub oddalona
jeżeli będą na to warunki posiadania gruntów pasa drogowego.

Członek Zarządu Powiatu Jarosław Staciwa poinformował, że założenia w specyfikacji
na budowę ulicy Młyńskiej uwzględniały rondo i dopiero na tym etapie otrzymali uzgodnienia
z Zarządu Dróg Wojewódzkich w tej kwestii, jednak Zarząd nie musi się do tego przychylić .

Dodał, że planowane jest wystosowanie odwołania w tej kwestii z propozycją np. wykonania
ronda w mniejszym zakresie dlatego na ten moment sprawa nie jest przesądzona.

Radna Dorota Duda zapytała dyrektora ZDP co znaczy, że droga w kierunku Wąsoszy będzie

budowana od granic miasta i od jakiego momentu będzie się rozpoczynałabudowa.

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Stanisław Mościński poinformował, że przebudowa
drogi Końskie - Wąsosz - Czarna będzie się rozpoczynała od granic miasta tzn. od początku

lasu , natomiast na przebudowę odcinka od ulicy Browarnej do początku lasu będzie

opracowywana dokumentacja techniczna.

Radna Dorota Duda podziękowała Przewodniczącemu Rady za zgłoszone uwagi, ponieważ
przeglądając projekty przebudowy, budowy czy remontów dróg zauważyła, że w Gminie
Końskie zdecydowanie za mało uwzględnionych jest odcinków do planu drogowego na rok
obecny i lata następne.

Radny Marian Król nawiązując do wypowiedzi dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych
zapytał czy w planach Zarządu jest uwzględnionaprzebudowa skrzyżowaniaw Wólce, ajeśli

tak to w jakim okresie.

Członek Zarządu Powiatu Jarosław Staciwa poinformował, że planowana jest przebudowa
skrzyżowaniaw Wólce jednak Zarządpodjął decyzję, że najlepszym rozwiązaniembędziejeśli

5



budowa drogi rozpocznie się od granicy powiatu. W związku z tym inwestycja rozpocznie się

w miejscowości Budzisław i będzie biegła w stronę Radoszyc , natomiast w planie jest
przebudowa całego ciągu tej drogi.

Radny Marian Król (Ad Vocem) oznajmił, że nie neguje przebudowy tej drogi jednak uważa,

że zaprzestanie prac 300 metrów przed skrzyżowaniem w Wólce które jest na obecną chwilę

bardzo newralgiczne i wymaga natychmiastowej przebudowy nie wywoła zadowolenia
użytkowników drogi a tym bardziej osób mieszkających przy tym skrzyżowaniu.

Członek Zarządu Powiatu Jarosław Staciwa podkreślił, że bardziej bezzasadnym by było

wykonanie skrzyżowania, a pozostawienie odcinka 200 metrów przy granicy powiatu.

Wicestarosta Wiesław Skowron zwrócił uwagę, że dyskutują nad ważnymi sprawami,
ale Zarząd również nie jest bierny w kwestii problemów związanych z drogami. Jednak należy

również pamiętać, że wnioski składane przez Zarząd są to tylko propozycje, które będą

rozpatrywane i nie wiadomo czy wszystkie zostaną rozpatrzone pozytywnie. Dodał, że Zarząd

przykłada się solidnie żeby poprawić stan dróg we wszystkich gminach. Odnośnie wykonania
ronda na ulicy Młyńskiej oznajmił, że wykonanie we własnym zakresie ronda nie jest możliwe
z przyczyn formalnych ale też finansowych. Zwrócił również uwagę, że wykonanie ronda musi
być uzgodnione z Zarządem Dróg Wojewódzkich tym bardziej , że planowana jest budowa
obwodnicy i prawdopodobnie rondo na ulicy Młyńskiej musi być zsynchronizowane z planami
odnośnie obwodnicy . Reasumując stwierdził , że problemy zjakimi boryka się obecny Zarząd

miały również miejsce w przeszłości .

Radna Dorota Duda zaproponowała aby zastanowić się co będzie robione w tej kadencji a nie
wracać do przeszłości , ponieważ wszystkim zależy na dobrym stanie dróg . Przypomniała,

że w podobnym składzie spotykali się i wtedy radni, którzy dziś twierdzą, że nie ma pieniędzy

uważali, że te pieniądze były.

Wicestarosta Wiesław Skowron (Ad Vocem) oznajmił, że on nie stawia zarzutów
poprzedniemu Zarządowi tylko zwraca uwagę żeby radna nie wymazywała z pamięci jakie
miała możliwości pełniąc funkcje członka zarządu.

Radna Dorota Duda (Ad Vocem) stwierdziła, że jej kultura osobista nie pozwala się zniżać

do takiego poziomu żeby coś komuś wytykać i nie będzie więcej kontynuować tej rozmowy,
ponieważ zupełnie czego innego dotyczyła wypowiedź.

Wicestarosta Wiesław Skowron (Ad Vocem) podkreślił, że odnosi wrażenie, iż wiele spraw
Pani Radna nie rozumiała i nie rozumie.

Radna Dorota Duda (Ad Vocem) oznajmiła, że czy ktoś rozumie czy nie jest kwestią taką,

iż nie można tego publicznie mówić niezależnie od tego co Starosta myśli dlatego poprosiła,

aby nikomu nie zarzucać że ktoś rozumie czy nie.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk wracając do tematu uzgodnień

z włodarzami gmin zapytał jakie potrzeby były zgłaszane przez Burmistrza Końskich,

ponieważ uważa, że proporcje w realizowanych zadaniach są zachwiane w stosunku do potrzeb ,
dlatego, że mniej niż w Gminie Końskie jest robione w Gowarczowie i Rudzie Malenieckiej .
Dodał, że w jego ocenie ilość realizowanych zadań powinna być proporcjonalna.

6



Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Stanisław Mościński poinformował, że podczas
spotkania padły propozycje dwóch zadań Końskie - Wąsosz - Czarna i przebudowa ulicy
Młyńskiej oraz do ewentualnego naboru uzupełniającego przebudowa drogi powiatowej
Nr 0418 T Koliszowy - Bedlno - Radomek, które Burmistrz Końskich zaakceptował.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk zapytał, jak się dyrektor odniesie
do pisma Burmistrza Końskich w sprawie wspólnych remontów lub zamiany dwóch dróg i czy
była rozmowa w tej kwestii oraz innych zadań.

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Stanisław Mościński oznajmił, że była również

rozmowa w sprawie remontu ulicy Sportowej i konkluzja była taka, że na to zadanie konieczne
jest wykonanie dokumentacji technicznej z uzgodnieniem z Konserwatorem Zabytków
w związku z tym, że krawężniki wykonane są z nagrobków żydowskich. Dodał, że była również

rozmowa na temat zadań jednorocznych, które można wykonać w tym roku tj.: remont drogi
powiatowej Młynek - Stara Kuźnica, natomiast ulica Spółdzielcza i ulica Wjazdowa zostaną

przekazane w zamian za ulicę Leśną.

Radna Beata Zbróg zapytała na jaką kwotę Gmina Końskie będzie partycypowaćw kosztach
remontu dróg, które są zaplanowane do realizacji w roku bieżącym.

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Stanisław Mościński poinformował, że na chwilę

obecną 287000 zł na jednym zadaniu, 193 000 zł na drugim i 32 000 zł na trzecim.

Radna Beata Zbróg (Ad Vocem) zapytała, jak się to ma do 1 000000 zł, który zaproponowała

Gmina Końskie na przebudowę dróg powiatowych w roku bieżącym.

Wicestarosta Wiesław Skowron zwrócił uwagę, że na chwilę obecną nie można mówić,

iż Powiat otrzymał środki z FDS, ponieważ ich nie ma i skala pomocy na dzień dzisiejszy jest
nie do określenia, albowiem wnioski są dopiero składane.

Radna Beata Zbróg (Ad Vocem) stwierdziła, że posłużyła się skrótem myślowym, albowiem
nie ma pieniędzy, ale jeśli niezłożone zostaną wnioski to na pewno tych środków Powiat
nie otrzyma. Dodała, że nie zarzuca Zarządowi, że posiada środki i nie chce ich rozdysponować

tylko chodzi jej o to, żeby podejmować próby pozyskania środków, których do tej pory nigdy
nie było.

Przewodniczący Komisji Wojciech Owczarek reasumując stwierdził, że każde z 15 zadań,

które zostały wprowadzone zasługuje na przyjęcie jednak obserwując inwestycje zauważa

dysproporcje pomiędzy gminami, które są dosyć duże i jako radny z terenu Gminy Końskie

obserwuje je z wielkim niepokojem. Dodał, że w przyszłości Zarząd wraz z dyrektorem ZDP
powinni się zastanowić nad zwiększeniem ilości inwestycji na terenie tej gminy, gdyż sam
wielokrotnie wskazywał w interpelacjach i wnioskach do budżetu odcinki dróg takie jak droga
Bedlno- Bedlenko czy na Przybyszowy, Modliszewice - Sierosławice, które również zasługują

na złożenie wniosków.

Na tym dyskusje zakończono i przystąpiono zaopiniowania projektów uchwał przez
poszczególne Komisje.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy
Finansowej Powiatu Koneckiego na lata 2020-2026.
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Komisja Budżetu, Rolnictwa, Zdrowia i Oświaty
Wyniki glosowania
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: °
Wyniki imienne:
ZA (9)
Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król, Łukasz Kubka, Jarosław Lasota,
Wojciech Owczarek, Wiesław Skowron, Bogdan Soboń, Jarosław Staciwa
WSTRZYMUJĘSIĘ (2)
Dorota Duda, Beata Zbróg

Komisja Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego
Wyniki glosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (5)
Lilla Brożyna, Marian Domagała, Danuta Leśniewicz, Jolanta Paco cha, Paweł Pękala

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Beata Zbróg
NIEOBECNI (1)
Dariusz Banasik

Komisja Rewizyjna
Wyniki glosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ : l , BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (7)
Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Grzegorz Jóźwik, Czesław Kurcbart,
Wojciech Owczarek, Paweł Pękala

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Dorota Duda
NIEOBECNI (1)
Robert Plech

Komisje pozytywnie zaopiniowałyprzedmiotowy projekt uchwały.

b) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2020 r.

Wobec braku uwag przystąpiono do zaopiniowania projektu uchwały.

Glosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2020 r.

Komisja Budżetu, Rolnictwa, Zdrowia i Oświaty
Wyniki glosowania
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: °
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Wyniki imienne:
ZA (10)
Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król , Łukasz Kubka, Jarosław Lasota ,
Wojciech Owczarek, Wiesław Skowron, Bogdan Soboń, Jarosław Staciwa, Beata Zbróg
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Dorota Duda

Komisja Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego
Wyniki glosO\vania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (6)
Lilla Brożyna, Marian Domagała, Danuta Leśniewicz, Jolanta Pacocha, Paweł Pękala, Beata
Zbróg
NIEOBECNI (1)
Dariusz Banasik

Komisja Rewizyjna
Wyniki glosowania
ZA: 7, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (7)
Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Grzegorz Jóźwik, Czesław Kurcbart,
Wojciech Owczarek, Paweł Pękala

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Dorota Duda
NIEOBECNI (1)
Robert Plech

Komisje pozytywnie zaopiniowałyprzedmiotowy projekt uchwały.

AdA .
Zakończenie posiedzenia.

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Komisji i Budżetu, Rolnictwa,
Zdrowia i Oświaty podziękował za uczestnictwo i ogłosił zakończenie wspólnego posiedzenia
Komisji Stałych Rady Powiatu.

Przygotował(a): Iwona Cholewa

przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl
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